
ALYTAUS REGIONO PLĖTROS TARYBOS 

KOLEGIJOS POSĖDŽIO 
PROTOKOLAS 

 
2025 m. sausio 31 d. Nr. KP-1 

Alytus 
 
Posėdis įvyko 2025 m. sausio 29 d. 13.00-13:50 val. nuotoliniu būdu per konferencijų platformą 

„Microsoft Teams“1.  
Posėdžio pirmininkas – Nerijus Cesiulis, Alytaus miesto savivaldybės meras, Alytaus regiono 

plėtros tarybos (toliau – Taryba) kolegijos pirmininkas. 
Posėdžio sekretorė – Justina Sukarevičienė, Tarybos administracijos vyriausioji specialistė.  
 
Posėdyje dalyvavo 9 iš 10 Tarybos kolegijos (toliau – Kolegija) narių (kvorumas yra): 
1. Nerijus Cesiulis, Alytaus miesto savivaldybės meras (Tarybos kolegijos pirmininkas); 
2. Violeta Grigorienė, Druskininkų savivaldybės tarybos narė2; 
3. Jūratė Juodzevičienė, Lazdijų rajono savivaldybės tarybos narė; 
4. Algis Kašėta, Varėnos rajono savivaldybės meras3; 
5. Ričardas Malinauskas, Druskininkų savivaldybės meras; 
6. Ausma Miškinienė, Lazdijų rajono savivaldybės merė; 
7. Giedrius Samulevičius, Varėnos rajono savivaldybės tarybos narys; 
8. Mindaugas Šima, Alytaus miesto savivaldybės tarybos narys4; 
9. Rasa Vitkauskienė, Alytaus rajono savivaldybės merė. 
 
Posėdyje nedalyvavo 1 iš 10 Kolegijos narių: 
1. Justas Truncė, Alytaus rajono savivaldybės tarybos narys. 
 
Kiti posėdžio dalyviai: pridedama „Microsoft Teams“ dalyvių suvestinė. 
 
Posėdis sušauktas Kolegijos pirmininko N. Cesiulio sprendimu. Kolegijos posėdžio 

darbotvarkės projektas ir posėdžio medžiaga Kolegijos nariams išsiųsta jų asmeniniais elektroninio 
pašto adresais5.    

Posėdžio pirmininkas pranešė, kad Kolegijos posėdis yra teisėtas, jame daugiau kaip pusė 
Kolegijos narių6, paklausė ar Kolegijos nariai turi pasiūlymų dėl darbotvarkės projekto. Kolegijos 
pirmininkas pateikė pasiūlymą papildyti darbotvarkę (patikslintas projektas pridedamas). Papildytas 
darbotvarkės projektas patvirtintas vienbalsiai. 

J. Butrimaitė, Tarybos administracijos direktorė informavo, kad gautas Kolegijos partnerių 
grupės (toliau – Partnerių grupė) pritarimas dėl 2022–2030 m. Alytaus regiono plėtros plano 2024 
metų įgyvendinimo ataskaitos, dėl kitų Kolegijos darbotvarkės klausimų pastabų, pasiūlymų, 
nuomonių nebuvo gauta iš Partnerių grupės. 

 
DARBOTVARKĖ:  
1. Dėl 2024–2029 m. Alytaus regiono funkcinės zonos strategijos įgyvendinimo 2024 m.  

pažangos.  

 
1 Posėdžio prisijungimo nuoroda 
2 Prisijungusi kartu su R. Malinausku iš savivaldybės per R. Malinausko Teams paskyrą. 
3 Prisijungė nuo antro klausimo svarstymo. 
4 Prisijungė nuo ketvirto klausimo svarstymo. 
5 Posėdžio medžiaga išsiųsta 2025 m. sausio 22 d.  el. paštu info@alytausregionas.lt. 
6 Vadovaujantis Alytaus regiono plėtros tarybos kolegijos darbo reglamento, patvirtinto Tarybos Steigiamojo susirinkimo 
2020 m. gruodžio 10 d. sprendimu Nr. 3, 58 punktu, Kolegijos posėdis laikomas teisėtu, kai jame dalyvauja daugiau kaip 
pusė visų Kolegijos narių, tarp kurių turi būti Kolegijos pirmininkas ir (ar) Kolegijos pirmininko pavaduotojas. 
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2. Dėl 2022–2030 m. Alytaus regiono plėtros plano 2024 metų įgyvendinimo ataskaitos 
patvirtinimo. 

3. Dėl Partnerių grupės dalyvavimo posėdžiuose ir personalinės sudėties pakeitimo. 
4. Dėl Alytaus regiono plėtros tarybos 2025 m. metinio veiklos plano patvirtinimo. 
5. Kiti klausimai: 
5.1. Dėl Tarybos deleguotų  atstovų į Alytaus regiono profesinio mokymo įstaigų tarybas. 
5.2. Dėl Tarybos deleguotų  atstovų į Europos Sąjungos Regionų komitetą. 
5.3. Dėl priėmimo į regiono profesinio mokymo įstaigas skaičiaus. 
5.4  Dėl Kolegijos narių kvalifikacijos kėlimo poreikio 2025 m. 
5.5. Dėl tarptautinio transporto koridoriaus „Via Carpatia“ įrengimo rėmimo deklaracijos 

pasirašymo. 
5.6. Dėl dalyvavimo š. m. kovo 12-13 d. Liubline penktajame Trijų jūrų vietos valdžios 

kongrese. 
 
 
1. SVARSTYTA. Dėl 2024–2029 m. Alytaus regiono funkcinės zonos strategijos 

įgyvendinimo 2024 m.  pažangos. 
Vita Petkevičiūtė-Siliūnienė, Tarybos administracijos ekspertė, pristatė informaciją 

(pranešimas pridedamas). 
 
 
2. SVARSTYTA. Dėl 2022–2030 m. Alytaus regiono plėtros plano 2024 metų 

įgyvendinimo ataskaitos patvirtinimo. 
Justina Sukarevičienė, Tarybos administracijos vyriausioji specialistė, pristatė sprendimo 

projektą ir aiškinamajame rašte pateiktą informaciją (pranešimas pridedamas). 
Informavo, kad teikiamoje tvirtinti 2022–2030 m. Alytaus regiono plėtros plano 2024 m. 

ataskaitoje patikslinta informacija prie produkto rodiklio P.B.2.0518 „Paramą gavusių nacionalinio, 
regionų ar vietos lygmens viešojo administravimo ar viešąsias paslaugas teikiančių įstaigų skaičius | 
subjektų skaičius“ įrašant reikšmę „3 (2024)“ pagal 2025-01-22 gautą Viešosios įstaigos Centrinė 
projektų valdymo agentūros raštą7. 

 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui „Dėl 2022–2030 metų Alytaus regiono plėtros 

plano 2024 metų įgyvendinimo ataskaitos patvirtinimo“. 
Balsavimo rezultatai: už – 8, prieš – 0, nusišalino – 0. 
 
 
3. SVARSTYTA. Dėl Partnerių grupės dalyvavimo posėdžiuose ir personalinės sudėties 

pakeitimo. 
Girmantė Katinaitė-Stočkuvienė, Tarybos administracijos vyriausioji specialistė, pristatė 

sprendimo projektą ir aiškinamajame rašte pateiktą informaciją. J. Butrimaitė papildė informaciją dėl 
Partnerių grupės funkcijų ir kvorumo, kuris reikalingas Partnerių grupės išvadoms priimti, svarbos. 

Vyko diskusija. 
 
NUSPRĘSTA. Nepriimti sprendimo, nes sprendimo projektui „Dėl Alytaus regiono plėtros 

tarybos kolegijos 2021 m. gegužės 4 d. sprendimo Nr. K-15 „Dėl Alytaus regiono plėtros tarybos 
kolegijos partnerių grupės sudarymo ir personalinės sudėties patvirtinimo“ pakeitimo“ pritarti arba 
nepritarti nepakako Kolegijos narių balsų. 

Balsavimo rezultatai: už – 4, prieš – 4, nusišalino – 0. 
 

7 2025-01-22 Viešosios įstaigos Centrinė projektų agentūra raštas Nr. 2025/2-890 „Dėl informacijos apie pažangos lėšų 
panaudojimą ir stebėsenos rodiklių pasiekimą, įgyvendinant regionų plėtros planus pateikimo“. 
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4. SVARSTYTA. Dėl Alytaus regiono plėtros tarybos 2025 m. metinio veiklos plano 

patvirtinimo. 
J. Butrimaitė, pristatė sprendimo projektą ir aiškinamajame rašte pateiktą informaciją.  
 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui „Dėl Alytaus regiono plėtros tarybos 2025 metų 

veiklos plano patvirtinimo“. 
Balsavimo rezultatai: už – 9, prieš – 0, nusišalino – 0. 
 
 
5. SVARSTYTA. Kiti klausimai: 
5.1. Dėl Tarybos deleguotų  atstovų į Alytaus regiono profesinio mokymo įstaigų tarybas. 
J. Butrimaitė informavo, kad į regiono profesinio rengimo mokymo įstaigų tarybas 2024 m. 

buvo deleguoti šie asmenys: 
 Vaidas Liesionis, AB Mašinų gamyklos „Astra“ generalinis direktorius (į Alytaus 

profesinio rengimo centro tarybą); 
 Giedrė Volungevičienė, Alytaus rajono savivaldybės administracijos Švietimo, kultūros 

ir sporto skyriaus vedėja (į Daugų technologijos ir verslo mokyklos tarybą). 
2024 m. į Tarybą kreipėsi Alytaus profesinio rengimo centras ir Daugų technologijos ir verslo 

mokykla, klausdami dėl Tarybos deleguojamų atstovų. Tarybos administracija apklausė profesinio 
rengimo mokymo įstaigas dėl deleguotų asmenų dalyvavimo, deleguotus asmenis, juos pasiūliusias 
savivaldybes bei Tarybos darbo grupės narius ir informavo Alytaus profesinio rengimo centrą ir 
Daugų technologijos ir verslo mokyklą, kad Tarybos deleguoti asmenys nesikeičia. 

 Vyko diskusija. 
 
NUSPRĘSTA: Nekeisti Tarybos deleguotų atstovų į Alytaus profesinio rengimo centrą ir 

Daugų technologijos ir verslo mokyklą. 
Balsavimo rezultatai: už – 9, prieš – 0, nusišalino – 0. 
 
 
5.2. Dėl Tarybos deleguotų  atstovų į Europos Sąjungos Regionų komitetą. 
J. Butrimaitė informavo, kad 2024 m. lapkričio 27 d. Lietuvos Respublikos Vyriausybė 

patvirtino 2025–2030 metų kadencijos Lietuvos delegacijos sudėtį (9 tikrieji ir 9 pakaitiniai nariai), į 
kurią įeina 2 Alytaus regiono deleguoti asmenys: Nerijus Cesiulis (tikrasis narys) ir Rasa 
Vitkauskienė (pakaitinė narė). 

Lietuvos delegacija dirbti ES regionų komitete pradėjo nuo 2025 m. sausio 25 d. 
Pirmoji naujosios kadencijos plenarinė sesija vyks 2025 m. vasario 19-21 d. Briuselyje. 
 
 
5.3. Dėl priėmimo į regiono profesinio mokymo įstaigas skaičiaus. 
J. Butrimaitė pristatė klausimo informaciją (aiškinamasis raštas pridedamas). 
 
 
5.4. Dėl Kolegijos narių kvalifikacijos kėlimo poreikio 2025 m. 
J. Butrimaitė pristatė klausimo informaciją. 
Vyko diskusija. 
 
NUSPRĘSTA: Įpareigoti Tarybos administracijos direktorę pateikti Kolegijos nariams 5-6 

kvalifikacijos kėlimo temų variantus svarstymui. 
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Balsavimo rezultatai: už – 9, prieš – 0, nusišalino – 0. 
 
 
5.5. Dėl tarptautinio transporto koridoriaus „Via Carpatia“ įrengimo rėmimo 

deklaracijos pasirašymo. 
J. Butrimaitė informavo, kad 2025 m. sausio 24 d. gautas Liublino maršalo prašymas visiems 

Trijų jūrų tinklo nariams palaikyti „Via Carpatia“ koridoriaus atkarpų tiesimą, pasirašant Deklaraciją. 
Deklaracijos tikslas – skatinti pagreitinti trūkstamos „Via Carpatia“ koridoriaus atkarpos 

įrengimą. Liublino maršalas prašo palaikymo, pasirašant Deklaraciją, taip siekiant atsakingo regiono 
vystymosi, tarptautinio bendradarbiavimo, stiprinant ekonominę ir socialinę sanglaudą.  

Vyko diskusija. 
 
NUSPRĘSTA: 
5.5.1 Pritarti Deklaracijos pasirašymui (pridedama); 
5.5.2. Įgalioti kolegijos pirmininką Nerijų Cesiulį pasirašyti Deklaraciją. 
Balsavimo rezultatai: už – 9, prieš – 0, nusišalino – 0. 
 
 
5.6. Dėl dalyvavimo š. m. kovo 12-13 d. Liubline penktajame Trijų jūrų vietos valdžios 

kongrese. 
J. Butrimaitė informavo, kad gautas Liublino maršalo kvietimas Kolegijos pirmininkui 

dalyvauti š. m. kovo 12-13 d. Liubline vyksiančiame V-ajame Trijų jūrų vietos valdžios kongrese.  
Kongresas nuo 2021 metų yra pagrindinė Vidurio ir Rytų Europos regionų bendradarbiavimo 

platforma. Kongrese susirenka valdžios ir vietos valdžios administracijos, mokslo ir verslo sektorių 
atstovai iš 13 Trijų Jūrų šalių (Austrija, Bulgarija, Kroatija, Čekija, Estija, Graikija, Vengrija, Latvija, 
Lietuva, Lenkija, Rumunija, Slovakija, Slovėnija). Taip pat dalyvauja strateginiai partneriai iš 
Europos Komisijos, JAV, Vokietijos ir Japonijos.  

Šių metų renginio programa, skirta spręsti aktualiausius regioninius ir pasaulinius iššūkius 
diskusija apie Trijų jūrų iniciatyvos ateitį, kibernetinį saugumą, dirbtinį intelektą ir kovą su 
dezinformacija, energetinį saugumą, daugiarūšį transportą, Ukrainos atstatymą. Renginyje vyks 
„Regionų debatai“, „Debatai apie kultūrą“, Ekonomikos forumas.  

Vyko diskusija. Kolegijos pirmininkas informavo, kad nustatytomis dienomis renginyje 
dalyvauti negalės. 

 
NUSPRĘSTA: Įpareigoti Tarybos administracijos direktorę pateikti detalią informaciją apie 

renginį Kolegijos nariams, juos informuojant, kad apie savo apsisprendimą dalyvauti renginyje 
Tarybą informuotų iki 2025 m. vasario 7 d. 

Balsavimo rezultatai: už – 9, prieš – 0, nusišalino – 0. 
 

Posėdžio pirmininkas                 Nerijus Cesiulis 
 
 
Posėdžio sekretorė                                                                                          Justina Sukarevičienė 


